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§ 243 Svar på motion - Ekologiska livsmedel kan 
vara bra - närproducerat bättre (SD) 
Diarienummer: KS 2021/617 

Beslut 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen: 

Förslag till kommunfullmäktige: 

Motionen anses besvarad. 

Ärendebeskrivning 

Maria Liljedahl (SD) och Samuel Gustavsson (SD) har lämnat in en motion till  

kommunfullmäktige gällande närproducerade livsmedel.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott har remitterat motionen till  

utbildningsförvaltningen som har inkommit med svar.  

I svaret framgår att man redan idag följer de svenska miljö- och djurskyddskraven 

i  

våra livsmedelsupphandlingar. Man följer även Agenda 2030 som sätter ett tydligt  

mål på att vi till 2030 har 60% ekologiska livsmedel i våra inköp. Lagen om 

offentlig upphandling (LOU) begränsar kommunen från att tex. ställa krav på 

ursprungsland. Redan idag så är 62% av kommunens alla inköp av svenska 

råvaror.  

En viktig aspekt att ta med i beräkningen är det rådande världsläget med stigande 

matpriser och svårigheten att beställa vissa varor som innebär att matsedlar måste 

justeras. För att öka krisberedskapen i kommunen är avtal med närproducerat ett 

steg i rätt riktning. Genom lokala avtal ökar även vår förmåga under höjd 

beredskap och krig. 

Beslutsunderlag 
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Yrkanden 

Ordföranden yrkar att arbetsutskottet lämnar följande förslag till 

kommunstyrelsen: 

Förslag till kommunfullmäktige: 

Motionen anses besvarad. 

  

Maria Liljedahl (SD) yrkar att arbetsutskottet lämnar följande förslag till 

kommunstyrelsen: 

Förslag till kommunfullmäktige: 

Motionen bifalls.  

Beslutsordning 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, dels att motionen ska anses 

besvarad och dels bifall till motionen. Ordföranden föreslår en 

propositionsordning där de två förslagen ställs mot varandra. Föreslagen 

propositionsordning godkänns och genomförs. Ordföranden finner att 

arbetsutskottet beslutar att lämna förslaget att motionen ska anses besvarad.  
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Utbildningsförvaltningen 


